
Ouderraad 23 januari 2024

Aanwezig: Hanneke, Karlien, Sara, Arnaud, Barbara, Joris, juf Suzanne, juf Vicky, Jona,
Laurent, Rikke, Juliette, Riene, Anaïs

Verontschuldigd: Sacha, Olivia, Gert, Wendy
______________________________________________________________________

1. Goedkeuring verslag 12/12/2023
Het verslag wordt goedgekeurd.

2. Nieuws van de school
- Enkele leerkrachten zijn voor langere tijd uitgevallen: juf Vera (4de leerjaar), juf

Nancy (3de leerjaar), juf Naus (zorg lagere school en muzische vorming), juf
Annelies (4de leerjaar - dit neemt juf Jasmien over). De uitval is minstens tot de
Krokusvakantie.

- Er starten enkele nieuwe collega’s:
- Juf Cécile start na de Krokusvakantie en neemt de zorgfunctie in de lagere

school over.
- Meester Patrick is gestart: er zijn momenteel drie nieuwe anderstalige

nieuwkomers. Dit creëert extra uren waarmee Patrick is aangenomen. Hij
heeft ervaring in Okan (secundair onderwijs).

- De subsidies voor de groene speelplaats zijn goedgekeurd! Het project heeft op vele
punten positief gescoord en er zijn enkele punten bij te schaven. De subsidie komt
met een bindend advies om meer educatief groen toe te voegen en meer te
ontharden. De gemeente engageert zich om de rest van de nodige financiën bij te
passen. Eind januari 2024 wordt er voor het eerst samengezeten; tegen 2026
zouden de werken af kunnen ronden. Het eerste ontwerp wordt nog voorgesteld aan
de ouders en er gaat nog zijn aan participatie door ouders.

- De diatoetsen (toetsen taal- en rekenontwikkeling) werden afgenomen. Dit is goed
verlopen. De resultaten, die in het algemeen over heel de school goed zijn, worden
op dit moment per leerjaar besproken. Daarna worden de resultaten met de ouders
gedeeld.

- Morgen is het pedagogische studiedag: het thema is de aanpak rond sterk cognitief
functionerende leerlingen: Isabelle François (coach voor gezinnen waarin
hoogbegaafdheid speelt) komt spreken.

- Openluchtklassen: momenteel gaan de leerlingen elk jaar op openluchtklassen. Wil
de school dit jaarlijks ritme behouden, dan zijn er meer inkomsten nodig want de
kosten zijn gestegen. De school vraagt of het mogelijk zou zijn om gedurende dit
schooljaar een extra activiteit te doen om de openluchtklassen te financieren. Ideeën:
keukenhanddoeken, ouderfuif met DJ…
Een alternatief is minder op openluchtklassen gaan, of minder kosten maken, maar
met het risico dat niet dezelfde ervaring aan de kinderen kan gegeven worden. In
andere scholen gaan de leerlingen om de 2 jaar op openluchtklassen.
De beslissing moet snel genomen worden, want deze uitstappen worden jaren op
voorhand geboekt (met voorschotten).

- Het zwembad is nog gesloten tot begin februari.



3. Nieuws van de voorzitters
- Payconiq is in orde en zal operationeel zijn op het Lekkerbek-weekend.

4. Terugblik activiteiten
- Kerstontbijt:

Het was weer een succes. De chocomelk was duurder dan andere jaren. Er waren
veel helpende handen. Dit jaar was het laatste jaar dat Rikke dit organiseert. We
moeten dus zoeken naar iemand die dit kan overnemen. We kunnen ouders
aanspreken dit al jaren meewerken als helpende hand.

5. Vooruitblik activiteiten
- Lekkerbek:

De eerste poster is verspreid. Datzelfde weekend is het ook Scouts- en
Gidsenweekend. De prijzen liggen vast en deze week wordt het menu voorgesteld
via het ouderplatform. Er is ook een vegetarisch menu. Drankkaarten worden ook op
voorhand verkocht. Ter Voerke, het lokaal streekbier, sponsort mee het weekend.
De werklijst wordt momenteel ingevuld door de leerkrachten. Zaterdag en zondag
zijn er telkens 2 shiften. Juliette doet de facturatie voor de sponsoring en vraagt
daarvoor de volledige gegevens van de bedrijven (naam bedrijf +
ondernemingsnummer). Er wordt enkel een kindertombola georganiseerd dit jaar.

- Jogging:
Laurent is trekker. De jogging vindt plaats op 3 mei en de aanvraag bij Natuur en Bos
is gebeurd. Het parcours is hetzelfde als vorig jaar. Er zijn drankstanden op het
parcours van 12 kilometer. Het startuur wordt iets verlaat. Verder moet er afgestemd
worden met de opvang en het Rode Kruis moet gecontacteerd worden. Tot slot
zoeken we naar een nieuwe aantrekkelijke naam voor de jogging.

- Schoolfeest:
Er wordt een opvolger voor juf Naus gezocht. Het thema is filmmuziek.
Werkgroep: Juliette, Laurent, (Jamal?), Anaïs

- Kennismakingsontbijt:
Te bespreken op de volgende ouderraad: Kennismakingsontbijt op woensdag 29 mei
(Liesbet en Juliette).

5. Stand van zaken doorlopende werkgroepen
- Kriebelteam:

Hanneke contacteert opnieuw de moeder die zich hiervoor opgaf. Juliette biedt aan
om haar te begeleiden bij de opstart. Misschien is het een goed idee de brief naar de
ouders te updaten.

- Milieu:
De school heeft subsidies van 1750€ ontvangen voor de moestuin (CERA-steun). Er
werd gewerkt aan leerlijnen met de klassen:



- confituur maken met bessen uit de moestuin
- kriebeldieren
- bloemenweide zaaien
- pompoenen
- radijzen
- tomaten en insectenhotel
- maïs
- prei, selder, rode biet en vogelhuis
- wekelijks onderhoud

- Verkeer:
Arnaud: geen nieuws.
Er is een nieuwe politieagent die af en toe aanwezig is bij de overzet. Wildparkeren
door de ouders die hun kinderen komen afzetten blijft een heikel punt.

6. Vragen/opmerkingen van ouders
- Riene en Saar komen in de krokusvakantie het ouderraad-kot uitkuisen. Hulp is

welkom!
- Sneeuwpret was een leuk idee!
- In het tweede leerjaar werd gevraagd om filmpjes te maken over de beroepen van

ouders. Voor enkele niet-werkende ouders was dit ongemakkelijk.
De school geeft aan dat de oproep vrijblijvend is en probeert dit duidelijker te
formuleren. Er wordt voorgesteld om ook iets te kunnen vertellen over niet-werkende
ouders, werkzoekende ouders, werk grootouders/tante/nonkel/…

Volgende ouderraad

- dinsdag 20 februari 2024

Toekomstige data: 19 maart 2024, 23 april 2024, 21 mei 2024, 18 juni 2024


